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Hallituksen kokous 2/2025 

Aika Keskiviikko 12.2.2025 kello 19.30  

Paikka Teams kokous 

Paikalla 

 

 

 

 

 

 

 

Jaakko Lehessaari 

Kati Holm 

Kirsi Anttila 

Lotta Allen-Ollas 

Ulla Helander 

Kerttu Kilpeläinen 

Tuula Löfman-Lindström 

 

Johanna Kupari  

Pauliina Lantta  

Päivi Jääskeläinen  

 
 

18. Kokouksen avaus 

Jaakko avasi kokouksen , Tuula Löfman-Lindström valittiin sihteeriksi 

19. Kokouksen päätösvaltaisuus ja laillisuus 

Varsinaiset jäsenet paikalla ja päätösvaltainen ja laillinen 

Hyväksyttiin edellisen kokouksen pöytäkirjat. Pöytäkirjan tekijä tekee 
nettiversion ja se julkaistaan per heti sekä ilmoittaa jäsensihteerille 

seuraavan kokouksen ajankohdan.  

 

20. Asialistan hyväksyntä  

hyväksyttiin muutoin, paitsi Sari Ahvenlammen viestintäesitys kohta 23  

nostettiin ensimmäiseksi asialistalla 

21. Jäsenasiat 

Hallitus hyväksyy yhdistyksen uusiksi jäseniksi uudet 

jäsenehdokkaat, jotka olivat maksaneet jäsenmaksun 12.2.2025 

mennessä 

Eronneita 2.10.2024-12.2.2025 välisenä aikana 66 kpl, uusia 

pentuejäseniä 11 kpl ja uusia varsinaisia jäseniä 10 kpl. 
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22. Kennelnimianomukset 
 
Ei anomuksia 

23. Viestintäsuunnitelman esittely 

Sari Ahvenlampi esitteli viestintäsuunnitelman. 

Toimikuntien päätösten dokumentointi. 

Tiedotu/viestintätoimikunnan perustaminen. 

Todettiin, että asiaan pitää palata moneenkin kertaan myöhemmin. 

Pyydetään jäsenistöltä apuja fb:n kautta. 

24. Tilinpäätöksen ja toimintakertomuksien hyväksyntä 

Päätettiin muuttaa tilinpäätöksen terveystutkimustililtä pois sinne 

kuulumattomia eriä siten, että tilille jää vain terveystukina maksettu 

summa. Hyväksyttiin tilinpäätös muutoin. Korjattu versio lähetetään 

uudelle allekirjoituskierrokselle. 

Toimintakertomukset käsitellään seuraavassa kokouksessa. 

25. JTO muutosehdotukset 

Hallitus oli saanut esityksen JTO:n muuttamisesta. Hallituksen käsityksen 

mukaan JTO oli hyväksytty Kennelliitossa eikä sitä voi muuttaa JTO:sta 

ilman yhdistyksen kokouksen päätöstä. Asia tarkastettiin Kennelliitosta, 
josta vahvistettiin hallituksen käsitys oikeaksi. Näin ollen hallitus totesi, 

että muutoksia JTO:hon ei edes voida tehdä eikä yksittäisiä 

muutosehdotuksia käsitelty tarkemmin.    

26. Geenitestien (MMVD, EF ja CC & DE) hakeminen  

        jalostustietojärjestelmään 

Haetaan geenitestejä jalostustietojärjestelmään. PJ toimittaa hakemuksen 

Kennelliittoon.  

27. Jalostusuroslistan poistaminen 

Jalostus- ja terveystoimikunta esitti uudelleen jalostusuroslistan 

poistamista. Lista ei toimi, koska liian vähän uroksia. Ehdotettiin, jos lista 

olisi maksullinen, jolloin listaa voisi esim mainostaa yhdistyksen puolesta. 

Listaa ei poisteta. 

28. Vuosikokouksen ajankohta 

-su 27.4.25 .  Pj  selvittää paikkaa. Ehdotettiin Lahti 

hiihtomuseota, Teatterihotelli Riihimäki Scandic Avipolis 
Vantaa (lentokentän läheisyys), Scandic Tampere tai 

Rosendahl. 

 

29. WDS -tapahtuman tilanne 
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-ilmoittautuneita tällä hetkellä todella vähän. Paytrailin 
kautta voi maksaa heti. Jos 30.4.25 mennessä ei tarpeeksi 
ilmoittautuneita, voidaan perua. Myöhemmin mahdollisuus 

osallistua etänä mistä vain erillisestä maksusta. Ei tulkkausta 

29. Muut asiat 

Yksi Vuolasvirta-anomus, jota puollettiin. 

Jäsenedut Oulun Eläinklinikan kanssa MRI joukkokuvauksia koskien. Miten 

jäsenyys todennettavissa? Kysytään Oulusta, miten haluavat, että 

jäsenyys todistetaan.  

Jalostustarkastuksista suunnitteilla luento keväällä. Luento olisi 

maksullinen ulkopuolisille. 

30. Seuraavat kokoukset keskiviikko 5.3. klo 19  

31. Kokouksen päättäminen 

PJ päätti kokouksen klo 21.20 

 

 

 


